
Notulen van de Jaarlijkse Algemene Ledenvergadering van R&ZV De Amstel op 29 november 

2024 om 20.00 uur. 

Notulist: Nienke Engberts 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering op om 20.05 en memoreert aan de stemgeldigheid: leden die 

minder dan twee jaar lid zijn hebben 1 stem, zij die langer dan twee jaar lid zijn 5 stemmen. De 

voorzitter heet alle leden welkom, in het bijzonder de ereleden en het jeugdbestuur 

1. Vaststellen van de agenda 

De agenda die is verzonden aan de leden wordt aangehouden en is daarmee vastgesteld. 

 

2. Mededelingen 

Er volgt een minuut stilte voor de overleden leden in het afgelopen verenigingsjaar: Cees Spuij, 

Sophia Kruyswijk-van Thhiel en Egbert Willems. 

 

De voorzitter dankt vervolgens de notulist.  

 

3. Ingekomen stukken: 

 Verslag Kascommissie 

 Brief Truida Voortman 

 Mail Alma Hermans 

 Mail Joan Baggerman 

 Mail Peter de Graaf 

 Bericht van verhindering: Bert Koeman, Truida Voortman, Marijke Oskam, Mieke Soelman, Mike 

Mann, Frank Verheij, Wessel Agterhof, Willemke Stilma, Henriette Salomon, Alfred Nijkerk, Frank 

van Unen, Ineke van Unen-Wingelaar,  Jan van Rookhuijzen, Jaap van der Meulen, Sonja van der 

Meulen-Mondeel, Tonnie Bos-Jongerius, Wim Koopman 

 

De mail van Truida Voortman betreft een extra rol voor het uitbrengen van C-materiaal: deze rol was 

al opgenomen in de planning en zal binnenkort in gebruik genomen kunnen worden. Verder werd 

aangekaart dat regelmatig boten lang aan het vlot liggen (zonder weg te varen), ze vraagt aandacht 

hiervoor.  

 

De mails van Joan Baggerman en Alma Hermans worden bij behandeling MJP besproken.  

 

De mail van  Peter de Graaf: Gaat over diverse punten, deze worden bij die punten behandeld.  

 

 

4. Notulen van de Algemene Ledenvergadering op 24 november 2023 

Er is een opmerking van Peter de Graaf: De doublurevermelding van Jaap van der Meulen bij 

afwezigheid is aangepast. 

Naar aanleiding van deze notulen is te melden dat het bestuur vorig jaar toestemming vroeg om 

Stichting ACRC op te richten. Dat is intussen gebeurd. 

Er zijn geen opmerkingen, de notulen 2023 worden vastgesteld. 

 

 



5. Jaarverslag over het verenigingsjaar 2023/2024 

Peter de Graaf geeft een compliment voor het jaarverslag. Wel heeft hij een aanvulling op het verslag 

van de Scheeve, dit betreft het vertrek van Fons Kuijper uit de commissie, als de Scheeve commissie 

het ermee is, wordt dit toegevoegd.  

Het functioneren sociëteit/pachter is een persoonlijke opvatting die het bestuur niet deelt, dus dit wordt 

niet opgenomen in het verslag. Verder zal er over de pachter  ook over sociëteit gesproken worden bij 

de behandeling van het MJP. 

Er zijn verder geen vragen of opmerkingen en wordt het jaarverslag vastgesteld. 

6. Balans en Staat van Lasten verenigingsjaar 2023/2024, verslag Kascommissie en decharge 

Bestuur 

De penningmeester bespreekt de balans en de staat van baten en lasten. Hij geeft aan dat het 

financieel verslag is gepubliceerd en iedereen heeft hier kennis van kunnen nemen, daarom gaat hij er 

in vogelvlucht er doorheen.  

Wat het gebouw betreft: er is een bestendige lijn, de vaste bedragen zijn afgeschreven, wel is het 

belangrijk te vermelden dat de boekwaarde van het gebouw veel lager ligt dan de werkelijke waarde 

van het gebouw (gebaseerd op de WOZ). Nieuw is het krachthonk, hier is 115 k op geïnvesteerd, dit 

kan volgend jaar afgerond worden, de subsidies konden afgetrokken worden, de boekwaarde is 65 K.  

De herinrichting sociëteit wordt ook aangestipt, de boekwaarde is € 0 en daarom niet in balans 

opgenomen. Totaal was er € 36K aan giften waarvan €11 k eenmalig en rest periodieke schenkingen. 

Ook de bedragen in toekomst aan schenkingen zijn vermeld.  

De vooruitbetaling aan bootbouwer Wiersma is 17k omdat er boten in bestelling zijn die in 2025 

worden geleverd. En er zijn 3 posten nog te ontvangen subsidies, alle zijn reeds goedgekeurd, deze 

gelden zijn inmiddels ontvangen in het huidige lopende boekjaar.  

Het resultaat van vorig jaar is niet in algemene reserve maar in botenfonds opgenomen. 

Het jubileumfonds is hoger uitgevallen dan begroot, € 12.300 was er in kas, dit jaar is hier nog € 1500 

bij gekomen maar het budget was te kort, er is € 20.000 uitgegeven, dit verschil is een extra last in de 

baten en lasten. De vraag is waarom dit zo is. Hans geeft aan dat het een prachtig feest was. Verder 

is de aanschaf bier kosten al verwerkt, maar er zouden nog opbrengsten hiervoor in dit jaar moeten 

komen die een meevaller kunnen betekenen. Er zal dus goed jubileumbier verkocht moeten worden.  

BNG is de financier van verduurzaming en van het krachthonk en hiermee een extra financier, de 

lening bij deze financier is inmiddels € 100.000, de Amstel is al met aflossen begonnen.  

Subsidies worden continu aangevraagd en vrij vlot uitbetaald, de uitgaven moeten in zelfde jaar als 

subsidie binnen komt, geboekt worden. Er is € 10 k voor aanschaf C-4en vanuit het Schipholfonds 

ontvangen.  

Tussendoor wordt gevraagd wanneer de beloofde C-4 komt? De vraag wordt later beantwoord bij het 

MJP.  

Het bestuur geeft aan dat het een bijzonder en druk jaar was met een fantastisch jubileumfeest dat 

geld gekost heeft, er is geïnvesteerd in faciliteiten, het krachthonk, het gebouw, verduurzaming (en 

daarmee ook met de akoestiek) en er zijn 11 nieuwe boten gekocht (geheel volgens begroting).  

Dan zijn er ook kosten die niet te voorkomen zijn, zoals kosten die onder gebouw vallen, waarbij geldt 

‘wat moet, moet’. Dit is het afgelopen jaar is een aantal keer gebeurd. Met name de kosten vloot zijn 



behoorlijk hoger uitgevallen dan gedacht door de aanschaf klein materiaal (aankoop schoenen, 

slidings etc.), materiaal dat al heel lang versleten was. Deze onderdelen moeten in grote voorraad 

ingekocht worden, vult Bart aan, en het gevolg is ook dat er hogere kosten voor de bootsman zijn.   

Wat het onderhoud gebouw betreft is te vermelden dat de keuken onder handen is genomen.  

De kosten voor het jubileum zijn zoals gezegd hoger dan verwacht. Desalniettemin een goed jaar, veel 

gedaan, komende jaar/jaren zal er nog meer focus op kostenbeheersing moeten zijn.  

Hans gaat over naar de staat van baten en lasten, deze geeft weer dat er meer baten dan vorig jaar 

zijn. Het onderhoud van het gebouw is een belangrijke post € 36.000. De BOSA subsidie is ook 

belangrijk te noemen, om subsidie te krijgen moet je ook geld uitgeven én er is voor 20 k aan boten 

verkocht. Rente en bankkosten zijn zoals verwacht. Uiteindelijk is er een resultaat van -/- €35.000 

onder aan de streep, maar er is geen reden tot zorgen dankzij de goede vermogenspositie van de 

vereniging.  

Simon Koch vraagt: er is 10 K achterstand op contributie, hoe zit dat? Hans geeft aan: dit is niet alleen 

contributie, het is totaal vorderingen op leden. Achterstand contributie leden is € 2000, maar onder 

deze kosten valt ook een bijdrage aan de wedstrijden van veteranen en bijdrage jubileumfonds.  

Paul van Grieken vraagt of er een negatief eigen vermogen is nu. Het antwoord is ‘nee’, omdat er 

eenpositief botenfonds is, de algemene reserve is wel negatief. Desondanks wordt de aanschaf van 

boten doorgezet, het gaat over de over 2 jaar geplande aanschaf van boten om in aanmerking te 

komen voor subsidie. Wel moet het nieuwe bestuur scherp letten op kosten van bijv. klein materiaal. 

Wel was dit een investering was waar we een aantal jaren mee toekunnen. 

De voorzitter vraagt of er liquiditeitsproblemen zullen ontstaan, het antwoord is nee, nu staat de 

vereniging € 160 k in de plus.  

Er is een vraag over het verloop in de inkomsten van leden, de secretaris geeft aan dat ledental exact 

hetzelfde was als het jaar ervoor en op het moment van deze ALV 20 personen hoger dan vorig jaar, 

nu een stijgende lijn weer na dal als gevolg van Covid, nu 600 leden hoogste in het jaar was 665. 

Cees legt uit dat opzeggingen immers aan het einde van het jaar plaatsvinden.   

Gemeentelijke heffingen zijn hoger, de verklaring hiervoor is dat alles duurder wordt, daarom indexeert 

de Amstel ook contributies.  

Heleen van der Molen vraagt: zijn de kosten bootsman ook jubileumgerelateerde kosten? Hans geeft 

aan dat dit niet per definitie het geval is. De kosten worden wel goed verdeeld als ze bijvoorbeeld 

gebouwgerelateerd zijn, dan ook daarop geboekt. 

Vervolgens komt voorzitter van de kascommissie, Andries Smeding, aan het woord: Hij zegt dat de 

Kascommissie een en ander heeft beoordeeld, de liquide middelen zijn aangesloten bij de bank en er 

zijn geen verschillen gevonden. De schulden zijn aangesloten met details van de financiers, er zijn 

geen verschillen gevonden. Het resultaat is 50 k minder dan begroot, voornamelijk door de aanschaf 

boten en het jubileum, het vlees op de botten is verdwenen, het advies is maatregelen te nemen om 

begrotingsdiscipline te waarborgen. Er is ook een speciale sessie geweest over de verwerking 

subsidies, ook hier zijn geen verschillen, alles is juist verwerkt. 

De Kascommissie adviseert de ALV goedkeuring en decharge bestuur.  

De voorzitter bedankt de penningmeester en kascommissie.  

Tussendoor merkt de secretaris op dat er 63 leden aanwezig zijn bij de ALV en hiermee in totaal 307 

stemmen zijn.  



7. Aanpassing Huishoudelijk Reglement (zie toelichting hierna) 

Dit gebeurt om recht te zetten wat bij wijziging Statuten in 2022 niet is aangepast in HR en aanpassen 

na opening krachthonk. Termijnen rondom opzeggen zijn gewijzigd, dit mag tot eind augustus, 

mededeling bestuur hierover mag dan ook later, dit geldt ook over mededeling aanpassing contributie. 

De andere aanpassing is dat er vermeld wordt hoe er gebruik gemaakt kan worden gemaakt van de 

krachtruimte.  

Heleen Wüst vraagt of er een leeftijdsminimum is voor het gebruik van de krachtruimte en of dit in het 

HR moet komen. De reactie van het bestuur is dat dit in de gebruiksreglementen staat, dus vermelding 

in het HR is niet nodig. Het reglement staat op de site en zal in de ruimte worden opgehangen. 

8. Meerjarenplan 2025 -2029 

Algemene doelstellingen 

De voorzitter neemt de algemene doelstellingen door, de vereniging zal streven naar  een hoger 

aantal leden hoger (750 leden, netto groei van 30 leden per jaar) en het bestuur wil een bruisende 

vereniging in het hart van de stad zijn. Wel moet de cultuur, hoe we met elkaar omgaan, beter. De 

vraag is: hoe komen we daar? 

De voorzitter noemt wat in het afgelopen jaar allemaal is gedaan: de instructie vernieuwd, er is geen 

wachtlijst meer, je mag direct komen roeien. Ook zijn er voor de bestaande leden opfriscursussen 

gegeven, deze geven veel onderlinge verbinding. Er zijn een paar open dagen geweest met als 

resultaat een aanwas van nieuwe leden. Ook wordt er veel voor en door Jong Amstel georganiseerd. 

De vereniging heeft de VOG-registratie voor de bestuursleden en instructeurs/coaches geregeld en 

wie hiervoor in aanmerking komt heeft de gedragscode KNRB getekend. Ook is het ACRC opgericht 

en er is hard gewerkt aan de vloot en het gebouw en een meerjarenplan voor de leden opgesteld.  

Wouter van Ginkel komt aan het woord: hij vertelt enthousiast voor een open en empathische 

vereniging te staan, de verantwoording ligt vooral bij commissies zelf. Wouter denkt dat het bestuur zo 

sterk ontlast kan worden en niet altijd nodig is, het is de sfeer die verbindt. Een aantal zaken is 

belangrijk, zoals jeugd en wedstrijdroeien, maar hij wil zich vooral inzetten voor roeiers ‘zeg maar 

boven 35 jaar’ en hij herinnert de leden eraan: het roeien zit ons allen in de genen. ‘Wees eerlijk en 

spreek een ieder direct aan’. Wouter leert heel veel mensen kennen door samenwerken. Hij bedankt 

Mieke Soelman voor het gedane werk. 

Wouter vertelt verder dat het succes van nieuwe leden al begint bij het aanmelden bij het LAC, met 

het snel gegevens verwerken en dan naar de infomiddag laten komen en gelijk te laten roeien. En het 

helpt om mensen dan te bellen. Open dagen helpen ook, zeker als mensen het aandurven om direct 

in de boot te stappen.  

Een groot probleem is de beperkte hoeveelheid instructeurs maar de taken zijn goed verdeeld De 

basisinstructie wordt vernieuwd, instructeurs en daarmee ook leerlingen worden beter opgeleid, ook 

dankzij hulp van onze hoofdcoach Jan Frits de Gans. Er was bovendien het afgelopen jaar meer 

aandacht voor materiaal en in toekomst zal dit ook zo zijn. De opfrisdagen hielpen ook bij het 

opkrikken van het niveau, volgend jaar zijn die er ook weer van juni tot en met september om de basis 

van de roeiers te verbeteren.  

Op het moment dat de basisinstructie is voltooid wil men door blijven roeien en dan is het vaak 

moeilijk om een ploeg te vinden, dit wordt opgepakt door middel van de roeimakelaar/buddy (digitaal). 



Maar er zijn nog niet genoeg vrijwilligers, zij zijn nodig bij allerlei activiteiten en daarbij is het beter 

coördineren van vrijwilligersactiviteiten belangrijk.  

Het bestuur spreekt haar dank uit voor Wouter, voor zijn inzet en enthousiasme.  

Bart Breuk vertelt over het gebouw, de huidige commissaris Jip Claassens wil vertrekken als 

commissaris gebouw, maar er is nog geen kandidaat voor zijn functie, Jip blijft daarom interim actief 

tot een opvolger is gevonden. Bart zegt dat de functie van bestuurslid meevalt, het is maar één keer 

per maand vergaderen en commissies doen ook veel, ‘meld je aan’ is het verzoek.  

Dan bespreekt hij de verduurzaming/renovatie van het verenigingspand, een aantal zaken staat op de 

planning, namelijk de vervanging van de zuidpui met dubbelglas, het vervangen van de ramen van de 

koepel (niet één is er recht en dit moet volgens regels van de Gemeente Amsterdam, Monumenten en 

Archeologie), de omlijsting in de koepel na het weghalen van de radiatoren (dit volgt direct na de 

ramen), de ramen van het krachthonk (dit zijn de ramen onder de helling voor mindervaliden), de 

vernieuwing deuren hal naar loods (volgens de eisen van de brandweer), de ellipsramen naast de 

ingang (zijn ook duur) en de vervanging van de dakbedekking van de koepel (het wordt geen koper 

maar iets soortgelijks).  

Gevraagd wordt of dit in de begroting staat en hierop is het antwoord ‘ja’, dit wordt allemaal 

geactiveerd en (grotendeels) betaald met subsidies.  

Bart vervolgt met het toelichten van de plannen wat betreft de vloot, hij geeft aan dat de Amstel haar 

topvloot wil behouden, dan moet je blijven investeren. Hij gaat in op de binnengekomen vraag van 

Alma Hermans, Alma zegt dat er boten beloofd waren en dat het idee heerst op de verenging dat er 

alleen voor wedstrijdroeiers materiaal aangeschaft wordt. Zij vraagt naar de beloofde River Light Boat, 

C-3 en wherry met klaprigger. Bart geeft aan dat er al 2 C-vieren en 1 C-3 zijn besteld. In de 

materiaalcommissie wordt goed gekeken wat er gebruikt wordt en wat er nodig is. En er waren 

ongeveer 11 houten C-1 boten terwijl er ca. 5 tegelijkertijd gebruikt werden, hiervoor in de plaats zijn 

de coastal skiffs gekomen, deze zijn veiliger met zelflozer, ze kunnen niet zinken zoals de houten 

boten. Er is gekozen om niet meer River Light boten aan te schaffen omdat deze kwetsbaar zijn. De 

vraag is waarom de trend bij andere verenigingen is dat er wél River Light boten gekocht worden. Bart 

geeft aan dat andere clubs het alternatief nog niet kennen. Alma reageert dat haar de stap van coastal 

skiff naar gewone skiff een te grote lijkt, Bart nodigt haar uit om de coastal skiff te gebruiken en dan op 

een ander moment het gesprek voort te zetten. Er wordt gevraagd of de coastal skiffs op de Amstel 

blijven, Bart geeft aan dat dit is het geval is, ze liggen juist op de Amstel om te wennen.  

Het is verder belangrijk te melden dat er een vlootplan van 3 jaar is in verband met de eisen van de 

BOSA.  

Dan wordt er gesproken over de sociëteit. Het clusteren van diverse activiteiten op de dinsdagavond 

en woensdagavond is zeer succesvol. Het is de bedoeling om veel mensen te trekken op die 

avonden, de Amstel wil eigenlijk een compleet vast jaarprogramma met elke laatste woensdag van de 

maand een bijzondere avond. De Scheeve (biljart) avond is voor 3 x per jaar open voor de hele 

vereniging, misschien trekt dit wel nieuwe leden die gaan biljarten en een drukkere soos. Op 

woensdagavond en donderdagochtend is er op het moment krachttraining: Cees Vente leert daarbij 

mensen om te gaan met apparaten en op woensdag kan er een hapje gegeten worden. Kortom, er 

zijn veel evenementen en de Amstel organiseert veel wedstrijden (o.a. voor de jeugd, coastal- en 

regioroeiers) en grote toertochten die zeer succesvol zijn, voor die laatste moeten boten van allerlei 

verenigingen geleend worden. De zeilcommissie is ook weer actief onder leiding van Ted Deckers. 



Er is een opmerking over de communicatie over het eten, vaak is het lastig erachter te komen of en 

wat er gegeten kan worden, dit is onduidelijk op de site. Bart geeft aan dat dit beter gecommuniceerd 

gaat worden. Hij spoort aan: kijk naar de website, er is steeds veel nieuwe info. De website is hét 

communicatiemiddel, lees en doe mee! Hierop zijn wat reacties van de leden.  

Fiejan Bouhuijs geeft aan dat het blauwe boekje qua inhoud verouderd is, Olga Duijn antwoordt dat 

deze geüpdatet wordt (digitaal). 

Florrie de Pater reageert: inderdaad boekje is 12 jaar oud en vult aan dat de nieuwsbrief is ook 

belangrijk is als communicatiemiddel. 

Verder wordt gevraagd of er nog mogelijkheden zijn voor soosavonden met catering. Het antwoord is 

‘ja’, dat gaat op die laatste woensdagavond van de maand gebeuren, ook cateraars kunnen worden 

aangedragen. Het terugbrengen van Scheeve naar vrijdag past niet in die plannen. 

9. Vaststellen begroting voor het verenigingsjaar 2024/2025, met advies van de 

kascommissie 

Hans Vendrig stipt een aantal punten aan: er is een stijgende lijn in contributiegelden. De vereniging 

moet opletten op kosten voor de bootsman en bezuinigen hierop, dat moet niet moeilijk zijn gezien de 

voorgaande jaren. Verder zien we een extra aflossing 3e lening, de afschrijving gelijk aan aflossing.  

Bij de kosten gebouw is het de taak aan het bestuur om deze onder controle te krijgen, dit moet 

lukken omdat er afgelopen jaren veel gedaan is. Er is vorig jaar veel gedaan waardoor er minder klein 

materiaal nodig zal zijn en er is een voorraad opgebouwd. 

Hier is ook de aanvulling op de recreatievloot te zien: 2 C-4en en een C-3 (dit beantwoordt de eerdere 

vraag over de kosten van een C-4). Uiteindelijk is er € 4 K positief saldo en de hoop is dat er dankzij 

subsidie het komend verenigingsjaar een nog positiever resultaat kan zijn.  

Ruurd Verdam zegt dat hij aanhikt tegen € 35 K tekort, is de penningmeester blij met € 4 K positief 

resultaat? Hans antwoordt dat hij voorzichtig is en op lange termijn zal er meer stijgende lijn zijn 

Paul Lips vraagt: hoe kun je kosten bootsman terugbrengen als hij zulk goed werk doet? Bart geeft 

aan: Jesse werkt tussen 40 en 60 uur aan verschillende klussen, hij is goedkoper dan een aannemer 

voor het gebouw. Bart zegt wel dat er inhaalmomenten zijn geweest die komend jaar niet meer nodig 

zijn en misschien kunnen de leden meer zelf doen. De voorzitter vat samen dat de opdracht aan het 

nieuwe bestuur is goed te letten op de kosten. De kascommissie adviseert akkoord te gaan met de 

begroting mits bestuur zich hieraan houdt.  

Een korte pauze volgt om 21.19, de vergadering wordt 21.45 hervat 

10. Benoeming van de leden van de kascommissie 

Wouter van Ginkel moet aftreden (zoals ook aangegeven door Peter de Graaf) in verband met zijn 

bestuursrol. Wouter vertelt dat hij het stokje overdraagt aan Deniz Kabuk, die is helaas afwezig. Deniz 

heeft de nodige kennis als controller en wordt aangenomen als lid van de kascommissie.  

11. Benoeming bestuursleden 

Volgens rooster treden af: Voorzitter, Penningmeester, Commissaris Gebouw, Commissaris 

Wedstrijdroeien, Commissaris Algemene Zaken.  

De Commissaris Algemene Zaken: Olga Duijn stelt zich herkiesbaar. 



 

Voor de overige vacatures stelt het bestuur de volgende kandidaten voor: 

Voorzitter: Bart Breuk 

Penningmeester: David Rugge 

Gebouw: vacature 

Wedstrijdroeien: Anita Meiland 

 

Voor de vacature Commissaris Instructie stelt het bestuur voor: Wouter van Ginkel en voor de 

ontstane vacature Commissaris Vloot: Sjoerd Verhallen.  

 

Alvorens het nieuwe bestuur toetreedt wordt er afscheid genomen van de vertrekkende 

bestuursleden. Leanne Kunz wordt bedankt voor de bewezen diensten als commissaris 

wedstrijdroeien en krijgt een cadeau voor het hardlopen. Jip Claassens wordt tevens bedankt voor zijn 

jaren als commissaris gebouw met bijzondere wijnen.   

 

Speciale aandacht voor het aftreden van de twee bestuursleden met lange staat van dienst, de 

penningmeester en de voorzitter. Hans Vendrig is als commissaris vloot begonnen en is toen 

penningmeester geworden. Cees Vente heeft ook heel lang in het bestuur gezeten met verschillende 

rollen en sloot af met een voorzitterschap in een jubileumjaar. Beiden krijgen een bijzondere roeiprent 

van 100 jaar terug. Cees Vente dankt voor 11 jaar bestuur, hij heeft het erg leuk gevonden en zegt: 

‘als je dingen hetzelfde blijft doen wordt het niet beter’.  

 

 

12. Uitreiking van onderscheidingstekenen 

Allereerst worden de Leden van Verdienste genoemd. Dit zijn de stille krachten van de vereniging: 

Jochem Overbeek, hij is al jaren noeste werker binnen het LAC. Ook lid van Verdienste wordt Eelco 

Koevoets, hij geeft al jaren instructie aan gehandicapten en derde Lid van Verdienste is Jan 

Scheltens, hij geeft ook gehandicapteninstructie en is al jaren behulpzaam bij klein onderhoud van de 

vloot.  

Jan Scheltens bedankt het bestuur en wil benadrukken dat hij en Eelco veel mensen met een 

beperking op vrijdag de mogelijkheid bieden om te roeien, maar er is geen instructiebegeleiding 

hiervoor, dus Jan en Elco zijn autodidact. ‘Men stapt in met een plank en samen wordt er geroeid, op 

een geheel eigen wijze.’ Jan geeft aan: er zijn ook successen, een meisje heeft goud gehaald op 

paralympische spelen en ergometerwedstrijden voor invaliden. 

Dan is het tijd voor het erelid, Margriet Zietse, zij was 8 jaar bestuurslid, 35 jaar lang organiseerde ze 

de Amstel jeugdwedstrijden, ze is lid van de jubileumcommissie, was lid van het bestuur ARB en 

verantwoordelijk voor de organisatie overdracht Gouden Riem, dat was een mooi feest.   

Margriet memoreert dat Barts moeder jaren terug zei dat ze toen geen bestuurslid kon worden omdat 

ze zwanger was, de tijden zijn veranderd. Het verenigingsleven is de kloppende ader van de 

vereniging. Ze adviseert: ‘kijk wat je kan doen voor de verenging (niet wat vereniging doet voor jou)’ 

en ze geeft aan dat ze het meest trots is op haar overwinningen als stuur want dat heeft ze zelf 

gedaan.  

 

13. Rondvraag 

Monique van Wolveren vraagt of de voorstellen nieuwe bestuursleden zichzelf kunnen voorstellen, 

een kort voorstelrondje volgt. De eretekenen worden door de scheidend bestuursleden overgedragen.  



Joan Baggerman laat het verslag/rapport van de KNRB over de recreatief roeier zien en wil graag met 

Anita in gesprek over recreatief wedstrijdroeien, Anita gaat graag in gesprek.   

Verder volgt de vraag of er misschien hulpmiddelen komen en aangepaste boten voor mensen die 

hard achteruit zijn gegaan, bijv. met lagere instap, Cees geeft aan dat dit besproken wordt en dat ook 

krachttraining helpt. Bart geeft aan dat de nieuwe C4-en een lagere instap krijgen. 

Er wordt ook gevraagd om een koffiemachine in de hal voor de momenten dat Mehdi er niet is. Cees 

Vente geeft aan dat het goed is om dit met het nieuwe bestuur te bespreken, maar meldt dat 

ervaringen in het verleden erg slecht zijn geweest. 

Karin Buurke zegt dat veel boten op zondag vaak al ver van tevoren gereserveerd zijn door instructie 

om 9 u, Wouter geeft aan dat dit door samenloop van omstandigheden is gebeurd en belooft 

beterschap.  

Er ontstaat wat consternatie over de bloktijden in het weekend, deze zijn er vooral ook voor de 

zaterdag omdat jeugd dan om 12 u roeit. Bart benadrukt dat bloktijden wel gehandhaafd blijven.  

De volgende vraag is waarom er geen achterin gestuurde boot meer is en Bart wil het onderwerp 

graag later bespreken.  

De laatste woorden zijn traditiegetrouw aan Frank van Unen. Peter de Graaf geeft aan dat Frank van 

Unen helaas niet aanwezig kan zijn en neemt de honneurs waar. Peter leest voor uit wat Frank heeft 

geschreven: ‘het jubileum is met verve gevierd. Krachtige vrijwilligers op alle gebieden dat is je loon, 

daar moet je het mee doen, helaas of gelukkig: de kas is leeg. Er is veel voor teruggekomen, het 

gebouw is prachtig, de vloot up to date, er zijn 11 nieuwe boten, er is een nieuw bestuur voor alle 

leden, een ambitie van groei naar 700 leden die steeds langer lid blijven. Veel succes en plezier 

gewenst, een cadeau aan het bestuur volgt met de opmerking dat het belangrijk is om de conditie op 

peil te houden, om te trainen thuis want het krachthonk is voor de leden niet voor de vergaderclub!’  

Bart dankt Peter en Frank voor de mooie woorden en spreekt zijn zin in het komende verenigingsjaar 

uit.  

 

14. Sluiting 

Om 22.43 wordt de vergadering gesloten.   



Voorgestelde wijzigingen HR 

Het bestuur stelt een aantal wijzigingen voor in het Huishoudelijk Reglement 

NAV datum contributieverhoging 

In de ALV van 2022 werd art. 17 van de Statuten aangepast (en werd artikel 18): 

daar waar stond "......kan opzegging door het lid slechts schriftelijk geschieden aan de secretaris voor 

30 juni van het lopende verenigingsjaar, tegen het einde van  het verenigingsjaar. ....." 

Werd aangepast naar: 

"......kan opzegging door het lid slechts schriftelijk geschieden aan de secretaris voor uiterlijk 31 

augustus van het lopende verenigingsjaar, tegen het einde van  het verenigingsjaar. .....". 

 

Op dat moment werd in artikel 9 van het HR werd geen wijziging aangebracht. Hierdoor is enige 

‘scheefgroei’ ontstaan in gekoppelde data. Immers de datum 15 juni in het HR was gekozen omdat 

die 14 dagen eerder is dan de datum voor een mogelijke opzegging. Door de wijziging van de 

Statuten was die periode gegroeid tot 2½ maand. Dit trekken wij graag weer recht. Het gewijzigde HR 

wordt dan: 

 

Artikel 9 

Het standaard contributiebedrag bedraagt op peildatum per 1-10-2021 € 344,- en zal jaarlijks 

als volgt opnieuw worden vastgesteld: 

a. Het standaard contributiebedrag zal worden verhoogd of verlaagd overeenkomstig de 

stijging of daling, welke het officiële prijsindexcijfer voor gezinnen (CPI gezinnen) van de 

kosten van levensonderhoud in het onmiddellijk voorafgaande jaar over de maand maart ten 

opzichte van dat van het voorafgaande jaar over die maand maart mei zal vertonen. 

b. Jaarlijks zal het quotiënt van het indexcijfer van maart mei van het onmiddellijk 

voorafgaande jaar en het indexcijfer van het daaraan voorafgaande jaar de factor vormen, 

waarmee het in lid a. genoemde standaard contributiebedrag wordt gecorrigeerd, met dien 

verstande dat bedragen op halve euro’s naar boven worden afgerond. 

c. De hierboven bedoelde factor zal jaarlijks voor 15 juni augustus van het lopende jaar door 

de penningmeester in het verenigingsorgaan worden gepubliceerd, dan wel op andere wijze 

aan alle leden ter kennis worden gebracht. 

d. Voor leden als genoemd in de statuten artikel 8, lid d, die tevens partner-lid zijn, geldt de 

lagere contributie als lid vijfenzestigplus (lid geworden voor 1-10-2014) of AOW-lid (lid 

geworden vanaf 1-10-2014). 

 

NB: voor de indexatie van de contributie 2025/26 geldt de mutatie van de index van maart 2024 t/m 

mei 2025. 

 

NAV oplevering krachthonk 

In het Huishoudelijk Reglement vinden wij het verstandig om art 21 iets nader te preciseren: 

Artikel 21 

Het gebruik van het verenigingsmateriaal,  de vloot, de ergometers en de 

krachttrainingsapparatuur wordt door het bestuur bij afzonderlijk reglement geregeld 

 

 


